
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 11 2020/2021 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 20. september 2021 kl. 18.00 – 21.00  

Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 12 – 2020/22 

Tilstede 

Forældre:  
Lasse, Marianne, Kirsten, Martin, Annette, Lotte, Kevin, Thomas, 
 
 

Medarbejdere: Lone, Jon, Kim, Eva 
 
 

Ledelse: Mette, Lars, Søren 
 

Elevråd: Rebecca (formand) Oliver (næstformand) 

Afbud 

Forældre:  
 

Medarbejdere:  
 

Ledelse:  
 
Elevråd:  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

 

2. Konstituering 
Louise ønsker at udtræde af bestyrelsen, da 
hun ikke længere har børn på 
Kirstinedalsskolen. Formandsskabet foreslår 
at Lotte eller Kevin indtræder i bestyrelsen. 
 

Punkt til beslutning 
 

 
Lotte træder ind i bestyrelsen. 
 
Velkommen. 

3. Elevrådet 
Elevrådet orienterer om konstituering og 
skolestart. 
 

Punkt til beslutning 

 
Nyt fra elevrådet: 
 
Elevrådet henter ideer fra de forskellige 
årgange til et idékatalog til Køges fælles-



 

 elevråd, som skal præsenteres for 
kommunen. 
 
Ønsker til idékatalog: 
2. årgang ønsker flere legepladser, 
svævebane og en ny dør. 
 
Der er kommet en ny tutor-ordning, til de 
minde klasser. 
 
Der er dannet et udvalg til planlægning af 
de forskellig fagdage. 
 
Udskoling ønsker flere overdækkede bænke 
og pause-underholdning. 
 
Eventuelt en skolebod. Et konkret forslag 
kommer senere. 
 
Spørgsmål fra forældrebestyrelsen til 
elevrådet: 
 

1) Er der nok tid til at spise madpakker? 
2) Er det muligt at lave mere ”elev” 

reklame for klubben? 
 
Elevrådsrepræsentanterne vil fremadrettet 
deltage i alle skolebestyrelsesmøder. 
 

4. Justering af skoledistrikter i Køge By 
Orientering om Skoleudvalgets beslutning 
vedr. justering af skoledistrikterne. 
 
Se sagsfremstilling her: 
https://www.koege.dk/byraad-
udvalg/Dagsordener-og-referater/6fb0949b-
003a-49d3-bc73-962268ca953f/DF3995CE-
7E81-4512-9EBE-
CA736E30B1D7.aspx?agendaid=d0eeca62-
ec31-4039-a822-cd2cbf9e16fa#section115 
 

Punkt til orientering 
 

 
Kirstinedalsskolen er taget ud at forslaget, 
og der iværksættes en analyse af skolens 
kapacitet.  
 
Der kommer en analyse af Køges 
skolestruktur, så skolernes kapacitet bliver 
kortlagt. (2022) 
 
  

5. Forældreforening 
Bestyrelsen bedes drøfte om den ønsker at 
arbejde videre med at stifte en 
forældreforening.  
 
Se dette link for evt. inspiration: https://skt-
klemensskolen.aula.dk/foraeldreforeningen 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

 
Vi inviterer nye forældre til at stifte en 
forældreforening. Lasse fortæller om 
intiativet til vores arrangement d. 6 
oktober.  
 
Klasserne har fortsat mulighed for at 
indbetale penge til klassekassen. 
 
 

6. Forældreforening 
Ledelsen foreslår at Skolebestyrelsen vælger 
en af følgende lukkedage:  

 
Vi vedtager at holde lukket den 23/12-2022. 



 

3. januar 2022 
23. december 2022 
30. december 2022 
 
Der er allerede fastlagt 4 kommunale 
lukkedage. 
 

Punkt til orientering 
 

7. Køge Kommunes Budget 22-26 
Orientering omkring det fremsendte 
høringssvar, samt det afholdte dialogmøde. 
 

Punkt til orientering 
 

Der er fremlagt en budget aftale for årene 
2022-2025. Skolerne vil få tilført ekstra 
ressourcer til øget åbningstid i klubberne, 
således at der kan holdes åbent fredag, 
lørdag og søndag. Vi kender ikke den 
endelige udforming. Der indføres et loft for 
klassekvocienten på kommende 0. årgang 
til 24 elever i dansk og matematik. Byrådet 
vil desuden iværksætte en undersøgelse af 
kapaciteten på skoleområdet, 
undersøgelsen skal danne grundlag for en 
analyse af skolestrukturen. 
 
 
 

8. Princip vedr. modtagelse af nye børn 
Princippet har været drøftet i lærergruppen. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Pricippet vedr. modtagelse af nye børn er 
godkendt. 
 

9. Princip vedr. badning 
Drøftelse og opdatering af det vedhæftede 
princip. 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

 
Princippet gennemgås igen, i forhold til 
ønsker om tilføjelser, og drøftes igen på 
næste møde. 
 
Ledelsen undersøger, hvor stor en 
problematik det er, at få elever til at gå i 
bad. 
 

10. Princip vedr. brug af mobiltelefon 
Opdatering af det vedhæftede princip. 
Ledelsen anbefaler at der bliver indskrevet at 
princippet også gælder ure med SMS og 
telefonfunktion, samt mulighed for at holde 
telefonen over natten, hvis eleven i gentagne 
tilfælde overtræder reglerne.  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Princippet godkendes med følgende 
tilføjelser: 
 
Telefonen/smarturet skal være 
slukket/flytilsand og ligge i tasken. 
 
Smart-ure med og uden SIM-kort ligestilles 
med telefoner. 
 
Telefoner kan, ved gentagne overtrædelser, 
overnatte på skolen.   

11. Økonomi 
Ledelsen orienterer om den økonomiske 
situation.  
 

Punkt til orientering 
 

 
Vi forventer et underskud i omegnen af 
500.000kr. 



 

12. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 

 Kirstinedalsskolen 
 5. september tal 

 
 
 

Punkt til orientering 
 

 
 
Formanden: Ingen tilføjelser. 
 
 
Medarbejderne: 
 
Temauger kan være en udfordring for SFO-
personalet, da timer, som bruges i 
skoletiden, skal tages fra SFO-tiden. 
 
Personalet har været glade for at kunne 
deltage i Jettes begravelse. 
 
Vi har sendt Steen Larsen på pension. 
 
5. oktober er lærerenes dag. 
 
Ledelsen: SFO´en skal holde fællesåben i 
uge 42.  
 
Lars og Nølle har været på seminar omkring 
visioner for klubberne – Vi har fokus på 
markedsføring og der kommer en 
pædagogisk konsulet på besøg. 
 
Der er fokus på brobygning med 
daginstitutionerne.  
 
SFO´en har oprettet et pædagogisk rum, 
hvor en seniorjobber er tilknyttet. 
 
Vi fortsætter indsatsen med at få unge i 
ungdomsklubben. 
 
Der har været en overnatning i SFO´en med 
65 elever samt en tur i Bon Bon Land. 
 
Pr. 5. september mangler der 3 elever i 
kommende 1. klasse. Vi har en formodning 
om at vi når tallet inden sommerfeiren. 
 
Der er nye retningslinjer i forhold til Covid-
19. Eleverne sendes ikke hjem som 
nærkontakt. 
 
Skolefodbold – der er fortsat håb for 
drengeholdet. Pigeholdet er ude. 
 
Lørdag d. 6 november er personalet på 
kursus. 
 
 

13. Evt Der er kommunalvalg, og der bliver i den 
forbindelse indkaldt til borgermøde, hvor 



 

kampagneudvalget deltager med én front 
fra alle skoler. 
 
Ledelsen undersøger om korte spisepauser 
er en generel problematik.  
 
Principper skal kunne findes på 
hjemmesiden under - Vores DNA 
 
 

14. Lukket punkt 
 

 

   
 
Der serveres mad ved mødets start.  


